
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. juli 2018 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1180 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 1180:  

”Ministeren bedes redegøre for, om ministeren agter at få foretaget prognoser på,  

hvilke og hvor mange typer speciallæger der er brug for i fremtiden, således at  

man bedre kan dimensionere efter efterspørgslen i de kommende år, herunder om  

ministeren finder det muligt at foretage efterspørgselsprognoser opdelt på hhv.  

somatik, psykiatri og almen medicin.” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fri-

sten. Jeg forventer at kunne fremsende en endelig besvarelse ultimo august 2018. 
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